



* 3 C W 1 *

3 | C | W | 1

請把電腦條碼貼在方格內

教育局
2011 年 全港性系統評估
小學三年級
中國語文 寫作評估

學生須知：

1. 在第 1 及第 3 頁的適當位置貼上電腦條碼。
2. 本卷共有 8 頁，全部題目均須作答。
3. 評估時限為 40 分鐘。
4. 必須在答題簿內的適當位置作答。
5. 不得在框線以外書寫任何文字、符號。
6. 在下面方格內填寫學校編號、班別及班號。

學校編號

--	--	--

班別

3	
---	--

班號

--	--

此格只許填寫一個大楷英文字母

1. 請根據題目寫**邀請卡**。

家人計畫在八月七日到美好郊野公園遊玩。你想請表姐家兒和你一起前往。請你以小文的身份，寫一張邀請卡給家兒。

請勿在此書寫。

請勿在此書寫。

The form consists of a large rectangular area with rounded corners, resembling a piece of paper. Inside this area, there are ten horizontal lines spaced evenly apart, intended for the student to write their invitation message.

請把電腦條碼貼在方格內 →



注 意

請翻到第四頁，根據題目指示寫作。

請勿在此書寫。

請勿在此書寫。



2. 請寫一篇文章，記述你和家人到郊野公園遊玩的情形和感受。(字數不限)

圖畫只供參考



請勿在此書寫。

請勿在此書寫。

請勿在此書寫。

A blank 10x10 grid of squares, suitable for various applications such as a crossword puzzle or a game board.

50

100

150

請勿在此書寫。

請勿在此書寫。

A blank 10x10 grid of squares, suitable for various applications such as a game board or a worksheet.

請勿在此書寫。

請勿在此書寫。

A blank 10x10 grid of squares, suitable for various applications such as a crossword puzzle or a game board.

350

400

450

請勿在此書寫。

請勿在此書寫。

A blank 10x10 grid of squares, suitable for various applications such as a crossword puzzle or a game board.

請勿在此書寫。

- 全卷完 -